
Z Betléma na sváteční stůl
Betlémské světlo se v sobotu 10. prosince vydalo do České republiky 

za pomoci ochotných skautů. 

Téma: Papežovy osmdesátiny
Papež František dokáže  i ve svých osmdesáti letech držet prst na tepu doby

a vidět palčivé problémy současného světa. Jak se to odráží v jeho pontifikátu?

Jak se žije ve Svaté zemi?
Válka v Sýrii či vzrůst tzv. Islámského státu odsunuly zájem veřejnosti o dění

ve Svaté zemi na vedlejší kolej. Jaká atmosféra dnes v Izraeli panuje? Po 
návratu ze své cesty do Izraele se o své postřehy  dělí Mons. Martin Holík. 

Dlouholetá manželství
Jsou spolu padesát i více let. Už to není jako za mlada, ale mají se rádi a patří 

jeden druhému. Přes všechno dobré i zlé. Nepovažují svá manželství za 
idylická, ale přesto, když je vidíme, bychom si přáli „mít to taky tak“.

Kam se vlastně ženeme?
... zamýšlí se teoložka Mireia Ryšková. S věkem se prožívání času zrychluje. 

Snad za tím stojí vedle úbytku sil i nepřiznaná obava, 
že člověk už mnoho věcí, které by rád, nestihne. 

____________________________________________________________________________________________________________

Příště: VÁNOČNÍ SPECIÁL!
Betlém v běhu staletí:  Freska z katakomb, Mistr

vyšebrodského oltáře, Doudlebská madona či B. Reynek. 
Jak se klíčový okamžik dějin spásy 

Měnil ve výtvarném umění?

Skauti převzali betlémské světlo ve Vídni. Odtamtud ho vlakem převezli 

do Brna. 

Snímek Petr Synek / Člověk a víra


